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РЕФЕРАТ 

 

 

Арнажумаев А. Геофизические исследования скважин при поисках 

нефти (на примере Припятского прогиба) (дипломная работа). – Минск, 2021. 

– 57 с.  

ИНЖЕНЕРНО-ГЕОЛОГИЧЕСКИЕ УСЛОВИЯ, ГЕОЛОГИЧЕСКИЕ 

МЕТОДЫ, ГЕОФИЗИЧЕСКИЕ МЕТОДЫ, ИНЖЕНЕРНО-

ГЕОЛОГИЧЕСКИЕ ИЗЫСКАНИЯ. 

Цель работы – изучить геофизические исследования скважин при 

поисках нефти на примере Припятского прогиба. 

Объектом исследования являются скважины при поисках нефти на 

примере Припятского прогиба. 

Предмет исследования – геофизические исследования скважин при 

поисках нефти на примере Припятского прогиба. 

Методология дипломной работы: для выполнения поставленной цели 

исследованы скважины при поисках нефти на примере Припятского прогиба. 

На основании материалов, собранных в результате прохождения автором 

производственной и преддипломной практик в УП «ГЕОСЕРВИС» и 

Институте Природопользования НАН Беларуси. 

В процессе работы были рассмотрены геофизические исследования 

скважин при поисках нефти на примере Припятского прогиба.  Проведена 

обработка сведений о результатах геофизических исследованиях скважин 

Припятского прогиба. 

Основными источниками данных для выполнения задания и написания 

дипломной работы послужили материалы (отчет и архивные данные)                             

УП «ГЕОСЕРВИС» и  Института Природопользования, а также 

опубликованные работы в области инженерной геологии.  

Библиогр. 32 назв., рис. 10, табл.0. 

 
  



  

 

ABSTRACT 

 

 

Arnazhumaev A. Geophysical studies of wells in the search for oil (on the 

example of the Pripyat trough) (thesis). – Minsk, 2021. – 57р.  

ENGINEERING AND GEOLOGICAL CONDITIONS, GEOLOGICAL 

METHODS, GEOPHYSICAL METHODS, ENGINEERING AND 

GEOLOGICAL SURVEYS. 

The purpose of the work is to study geophysical studies of wells in the 

search for oil using the example of the Pripyat trough. 

The object of research is the wells in the search for oil on the example of the 

Pripyat trough. 

The subject of the research is geophysical studies of wells in the search for 

oil on the example of the Pripyat trough. 

The methodology of the thesis: to fulfill the set goal, wells were investigated 

in the search for oil using the example of the Pripyat trough. Based on the 

materials collected as a result of the author's industrial and pre-diploma internship 

at UE "GEOSERVICE" and the Institute of Nature Management of the National 

Academy of Sciences of Belarus. 

In the course of the work, geophysical studies of wells were considered 

when searching for oil using the example of the Pripyat trough. Processing of 

information about the results of geophysical studies of wells in the Pripyat trough. 

The main sources of data for completing the assignment and writing the 

thesis were the materials (report and archival data) of UE "GEOSERVICE" and the 

Institute of Environmental Management, as well as published works in the field of 

engineering geology. 

Ref. 32 titles. fig. 4 10, table 0. 

 


